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حدیث دشت عشق

زندگینامه شهید تکاور ستوان سوم پاسدار محمد ظهیری

شهادت در شب عاشورای حسینی

فدراســیون فوتبال در مهر ماه بــه 5 نفر از 42 
بازنشسته و دو شــغله مورد خطاب سازمان بازرسی 
حقوق داده که این موضوع موجی از اعتراض سایر افراد 
بازنشسته شاغل در فدراسیون را به همراه داشته است.
در حالــی که مطابق اخطار اجرایی ســازمان بازرســی 
کل کشــور افراد بازنشســته و دو شغله مشغول به فعالیت در 
فدراسیون فوتبال باید از سمت خود کناره گیری می کردند و به 
آنها قانوناً نباید از این ماه حقوق پرداخت می شد اما در اتفاقی 
جالب فدراســیون فوتبال به 5 نفر از مجموع 42 نفر مشمول 
این قانون در مهر ماه حقوق پرداخته است که این موضوع مورد 

اعتراض  37 نفر حقوق نگرفته  قرار گرفته است.
پیش از این مهدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال ایران 
موافقت خود را با اجرایی شدن دستور اجرایی سازمان بازرسی 

کل کشور اعلام کرده بود.
یکی از این 5 نفر از مشــاوران دبیــرکل و 4 نفر دیگر از 
کارکنان امور مالی فدراسیون فوتبال هستند. پرداخت حقوق 
مهرماه به این 5 نفر اکنون موجی از اعتراض در میان ســایر 
کارکنان مشمول نامه سازمان بازرسی کل کشور در فدراسیون 

و سازمان لیگ را ایجاد کرده است.
نکته عجیب دیگر اینکه ظاهرا بســیاری از 42 بازنشسته 
و دو شــغله فدراســیون فوتبال پس از اعلام سازمان بازرسی 
تاکیــد کرده اند، حتی اگر حقوقی هــم نگیرند حاضر به ترک 
فدراسیون نیستند و می خواهند بدون حقوق به فعالیت خود در 
فدراســیون فوتبال ادامه دهند! موضوعی که بر جذاب تر شدن 

فعالیت برخی از کارکنان در فدراسیون فوتبال افزوده است.
حال باید دیــد که در نهایت مهدی تاج شــخصا به این 
مســئله ورود می کنــد و یا این که علیرضا اســدی به عنوان 

دبیرکل راه حلی را برای مشکل ایجاد شده پیدا خواهد کرد.
ممبینی: نباید فقط نزدیکان مان را در فدراسیون 

فوتبال استخدام کنیم!
هدایت الله ممبینی عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال 

بابیان این که مخالف نگه داشــتن بازنشسته ها در فدراسیون 
فوتبال هستم و این کار اصلا درست نیست که بخواهیم برویم 
برای عده ای مجوز بگیریم درخصوص نامه ســازمان بازرسی 
برای فدراســیون فوتبال مبنی بر اینکه باید قانون عدم حضور 
بازنشســته ها در این فدراسیون رعایت شود گفت: برای ما بد 
اســت اگر بگوییم جانشینی برای بازنشســته ها نیست و این 
موضوع ضعف ما را نشــان می دهد. باید به شــکل ویژه از این 
بازنشسته ها تقدیر شود و اگر هم در بین آنها فرد ویژه ای وجود 
دارد باید فدراسیون به صورت مشاور از آنها استفاده کند. چرا 
که اگــر در این بین تفاوتی قائل شــویم و برای 4 نفر مجوز 
گرفته و سایرین را خانه نشین کنیم این مصداق اعمال نظرات 
شــخصی در فدراسیون است و آن وقت ممکن است با افرادی 
که نزدیکتر هســتیم بخواهیم او را حفظ کرده که در این بین 
ممکن اســت حق و ناحق به وجود آید. ممبینی با بیان اینکه 
باید درخصوص تمامی افراد یکسان برخورد کرد و مر قانون را 
رعایت کنیم تاکید کرد: نباید با یک معیار ناهمگون یک عده 
را حفظ و یک عده را رد کرد. چون بعد نمی توان پاســخگوی 
آن افرادی باشــیم که می خواهیم بــه بهانه ناکارآمدی آنها را 
خانه نشــین کنیم پس باید این بخش در فدراســیون فوتبال 
رعایت شــود.وی در پاسخ به این ســؤال که عده ای معتقدند 
باید یکســری از بازنشسته ها در فدراســیون فوتبال بمانند و 
برخی مسئولان حامی آنها هستند گفت: مخالف این موضوع 
هســتیم چون اگر بخواهیم افرادی که به مســئولان نزدیک 
هستند را نگه داریم دچار چالش می شویم. به نظرم باید قانون 
را رعایت کنیم و نباید این باب را باز کنیم که از طرف سازمان 
بازنشستگی دنبال مجوز فقط برای یک عده خاص باشیم چون 
باید پاســخگوی همه باشــیم. مگر چه خط کشی وجود دارد 
که به واســطه آن یک عده را حــذف و بخواهیم یک عده را 
نگه داریم؟ نباید این طور باشــد که فقــط نزدیکانمان را در 
فدراســیون فوتبال به اســتخدام در بیاوریم و من با این ایده 

مخالف هستم. 

وزیر ورزش روسیه تغییر کرد 
با حکم ولادیمیر پوتین، پاول کوبوکوف وزیر ورزش روســیه شــد. پس از 
رقابت  های المپیک 2016 برزیل و حواشی زیاد آن به خاطر محرومیت دوپینگ، 
برای ورزشکاران روس، رئیس جمهور روسیه وزیر ورزش این کشور را تغییر داد. 
بر این اســاس پاول کوبولوف قهرمان نامدار روســیه در رشته شمشیربازی که 
یک مدال طلا، دو نقره و ســه برنز المپیک را در کارنامه ورزشــی خود دارد به 
عنوان وزیر جدید ورزش روسیه معرفی شد. همچنین ویتالی موتکو وزیر پیشین 
ورزش روســیه نیز، به عنوان معاون نخست وزیر روسیه در امر ورزش، جوانان و 

گردشگری منصوب شد.
جلسه IOC با فدراسیون های جهانی
 برای استفاده از تجارب المپیک ریو 

مسئولان فدراسیون های جهانی و مسئولان IOC با یکدیگر دیدار کردند تا 
از تجارب به دســت آمده در بازی های المپیک 2016 ریو استفاده کنند. بیش 
از 50 نماینده از 28 فدراســیون جهانی با مسئولان IOC دیدار کردند تا تجارب 
و نظــارت خود را بــا یکدیگر در میان بگذارند. نماینــدگان در ژاپن نیز در این 
جلسه حضور داشتند. توکیو میزبان المپیک سال 2020 است. در این جلسه که 
در شــهر لوزان سوئیس برگزار شد، بر روی اینکه چگونه فدراسیون های جهانی 
با مســئولان برگزاری بازی ها همکاری داشته باشــند تا بازی ها به خوبی انجام 
شــود، بحث و تبادل نظر شد. به نظر می رسد این یکی از مشکلات در بازی های  
المپیک ریو بوده است. همچنین استفاده از متخصصان حاضر در فدراسیون های 
جهانی برای کاهش هزینه بازی های  المپیک نیز از دیگر موضوعات مورد بحث 
بود که روی آن تاکید زیادی شــد. برگزاری بازی های  المپیک 2016 مشکلاتی 
از قبیل ســاخت و ساز و نبود زیرســاخت های لازم داشته است. رئیس انجمن 
فدراسیون های جهانی در این باره گفت : هدف جلسه امروز نگاه دقیق تر به بازی ها 
و شکل دادن آینده آنهاست. می خواهیم به بهترین نحو با یکدیگر همکاری کنیم. 
کریستوف دوبی، مدیر هیئت اجرایی IOC نیز درباره  المپیک ریو گفت : برگزاری 
ریو عالی بود. این موفقیت با حمایت فدراسیون های جهانی صورت گرفته است 

و IOC از این تلاش تشکر می کند. در آینده نیز با هم همکاری خواهیم داشت.
عملکرد عالی لیونل مسی در فصل جاری 

مهاجم بارســلونا در یازده بازی این فصل 14 گل به ثمر رسانده و عملکرد 
فوق العاده ای از خود به جا گذاشــته است.  لیونل مســی پس از مدتی دوری از 
میادین، هفته  گذشــته برابر دپورتیوو لاکرونیــا در لالیگا بازی و دقایقی پس از 
ورودش گلزنی کرد. هافبک بارســلونا چهارشنبه شــب هفته گذشته در لیگ 
قهرمانان اروپا نیز درخشــید و از چهار گل تیمش، سه گل را وارد دروازه حریف 
کرد. او شنبه باز هم گلزنی کرد. گل نخست تیمش را برابر والنسیا به ثمر رساند. 
همچنین در  دقیقه آخر بازی ضربه پنالتی  را تبدیل به گل کرد و با هفت گل در 
کنار لوییس سوارس در صدر برترین گلزنان لالیگا قرار گرفت. آمار مسی در این 
فصل قابل توجه است. او تنها در یازده بازی رسمی 14 گل به ثمر رسانده است. 

یعنی بیش از یک گل در هر بازی.
قدیمی ترین ورزشکار المپیک درگذشت 

دوومیدانی کار پیشکســوت آمریکایی که قدیمی تریــن بازمانده بازی های 
المپیک بود، در 104 ســالگی درگذشت. سیمونه شــارلر قدیمی ترین بازمانده 
آمریکایی که در دوی بامانع فعالیت می کرد و سابقه رقابت در المپیک 1932 و 
1936 را در کارنامه خود داشــت، در 104 سالگی درگذشت. پسر این ورزشکار 
تایید کرد او به دلیل کهولت ســن در منزل خود درگذشــته اســت.  شارلر در 
رقابت  های المپیک 1932 لس آنجلس توانست با رکورد بابه دیدریکسون برابری 
کند اما در نهایت در آن ســال در رده چهارم قرار گرفت و دستش از رسیدن به 
مدال کوتاه ماند. این ورزشکار تازه سه ماه قبل از شروع این رقابت  ها دوی با مانع 

را به صورت حرفه ای شروع کرده بود.
آنچلوتی: این بهترین عملکرد بایرن مونیخ  تا این جای فصل بود 
سرمربی بایرن مونیخ از کسب امتیازات کامل برابر بوروسیا مونشن گلادباخ 
و گل نخوردن تیمش ابراز رضایت کرد. بایرن مونیخ که صدرنشــین بوندسلیگا 
است، در ادامه هفته  هشتم این رقابت ها برابر بوروسیا مونشن گلادباخ به میدان 
رفت و موفق شــد با غلبه بر این تیم بعد از دو هفته  طعم برد را در بوندســلیگا 
بچشــد. کارلو آنچلوتی بعد از پیروزی تیمش گفــت : باید تاکید کنم این بازی، 
بهترین بازی بایرن مونیخ از ابتدای فصل بود. نیمه اول نمایش بســیار خوب و 
کاملی را ارائه دادیم و بازی در اختیار ما بود. طبیعی است که به همین خاطر از 
عملکرد تیمم راضی باشم. علاوه بر این چیزی  که من را بیش از پیش خوشحال 
می کند این است که توانستیم دروازه مان را بسته نگه داریم. خط دفاع ما نشان 

داد که قدرتمند است.

وی در خانــواده مذهبــی در روز 10 بهمــن 
ماه ســال 68 در محلــه منبع آب اهــواز به دنیا 
آمــد. پــدر وی رزمنــده 8 ســال دفــاع مقدس 
 جانبــار ســردار پاســدار رمضان ظهیری اســت.
دارای 4 بــرادر و فرزند ســوم خانــواده بود که در 
ســال 87 به عضویت نیروی زمینی سپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی یگان تکاور صابرین تیپ حضرت 
حجت )عج( در آمــد. در عملیات های نبرد با پژاک 

در شــمال غرب و همچنین اشرار شرق کشور حضور داشت و در این عملیات ها 
بسیاری از همرزمان خود را که به فیض شهادت نایل آمدند از دست داد. شهید 
محمد ظهیری ســرباز امام زمان از قافله شــهادت و دوستان شهید خود عقب 
نماند و در روز 9محرم و شب عاشورای حسینی در نبرد با سپاه کفر و متجاوزان 
به حرم حضرت زینب کبری در اثر اصابت تیر و شــدت جراحت به درجه رفیع 

شهادت نایل آمد و به سوی معبود خود و سید الشهدا شتافت. روحش شاد.

* وزیر پیشــنهادی ورزش و جوانان گفت: هدف همه ما باید حفظ آرامش، کمک به ورزش و جوانان و پیشبرد 
برنامه ها باشد و قطعاً رواج شایعاتی همچون تغییر معاونان تنش زا خواهد بود. مسعود سلطانی فر که صبح دیروز 
از طرف رئیس جمهور برای تصدی پســت وزارت ورزش و جوانان به مجلس شورای اسلامی معرفی شد، اظهار 
داشت: به زودی با شورای معاونان وزارتخانه دیدار خواهم داشت. قطعاً هدف همه ما موفقیت نظام و کشور است.
وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان درباره شایعه تغییرات معاونان و مدیران کل وزارت ورزش و جوانان گفت: من در 
سفر استانی به همراه روحانی هستم و صبح امروز)دیروز( با نصرالله سجادی سرپرست وزارتخانه صحبت کردم. 
خوشــبختانه برنامه های وزارتخانه روی روال است و با کمک معاونان و مدیران و رؤسای فدراسیون ها با آرامش 
پیش می رود. هدف همه ما باید حفظ آرامش، کمک به ورزش و جوانان و پیشــبرد برنامه ها باشد و قطعاً رواج 

شایعاتی از این دست تنش زا خواهد بود.
* تیم ملی کبدی کشورمان در فینال مسابقات قهرمانی جهان با نتیجه 38 بر 29 برابر هند شکست خورد و به عنوان نایب 
قهرمانی این رقابت ها دست یافت. تیم ملی ایران در مرحله گروهی مقابل آمریکا، تایلند، کنیا و ژاپن به برتری رسید و برابر 
لهستان شکست خورد و به عنوان تیم دوم گروه راهی مرحله نیمه نهایی شد. ملی پوشان کشورمان در ادامه با نتیجه 28 بر 22 
برابر کره جنوبی به برتری رسیدند و فینالیست شدند.فرهاد رحیمی، سلیمان پهلوان، ابوالفضل مقصودلو، معراج شیخ، ابوذر 
مهاجر، محمد اسماعیل مقصودلو و فاضل اتراچالی ترکیب ایران در فینال را تشکیل دادند. پنجمین دوره رقابت های کبدی 

قهرمانی جهان با حضور 12 کشور از پنج قاره در شهر احمدآباد هند برگزار شد.

خواندنی از ورزش ایران

مسئولان کمیته ملی المپیک اصلاح اساســنامه این کمیته به منظور تایید و تصویب نهایی توسط کمیته 
بین المللی المپیک و اعضای هیئت اجرایی را در دستور کار قرار داده اند.

سال آینده انتخابات دوره جدید کمیته ملی المپیک برگزار خواهد شد. در همین راستا مدیران فعلی این کمیته اصلاح 
اساســنامه فعلی که با اشــکالاتی همراه بود را در دســتور کار قرار داده اند تا به موقع مراحل تایید توسط مسئولان داخلی و 

بین المللی را گذرانده و نهایی شود.
به گفته کیومرث هاشــمی، رئیس  کمیته ملی المپیک اصلاحات اولیه اساســنامه این کمیته انجام شده است. به زودی 
پیش نویس تهیه شده برای کمیته بین المللی المپیک )IOC( ارسال می شود. در صورت تایید پیش نویس ارسالی توسط این 
کمیته، بررسی و تایید آن در هیئت اجرایی و سپس هیئت وزیران در دستور کار قرار می گیرد تا اساسنامه کمیته ملی المپیک 

نهایی و قابلیت اجرا پیدا کند.
یکی از الزامات برای اقدامات انجام شــده نسبت به اصلاح اساسنامه کمیته ملی المپیک، تایید قانون انتزاع کمیته ملی 

المپیک از کمیته ملی پارالمپیک توسط رئیس جمهور بود.
دیگر اینکه به گفته رئیس  کمیته ملی المپیک، آیین نامه انتخاباتی که ســه ســال پیش توسط مدیران وقت این کمیته 

جهت برگزاری انتخابات سال 92 تهیه شد نیز برای انتخابات سال آینده هرگز اجرا نخواهد شد و به نوعی حذف می شود.

اصلاح اساسنامه در دستور کار کمیته المپیک

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی 
بطور فوق العاده شرکت عمران دشت نو 

)سهامی خاص( به شماره ثبت ۱6۲۷۴ 
شناسه ملی: ۱0۱00۵۸۸۳۲۲

بدینوسیله از کلیه ســهامداران محترم شرکت عمران دشت نو 
)ســهامی خاص( دعــوت می گردد در مجمــع عمومی عادی 
بطور فوق العاده شــرکت که راس ســاعت 10 صبح روز شنبه 
1395/8/15 در محل میدان هفت تیر- خیابان مفتح جنوبی- 
خیابان اردلان- پلاک3 برگزار می گردد، حضور به هم رسانید.

دستور جلســه: 1- انتخاب اعضاء هیئت مدیره 2- سایر موارد 
که در صلاحیت مجمع فوق الذکر باشد.

هیئت مدیره

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی به متهم
حســب محتویــات پرونــده کلاســه 950707ک/102 در اجرای مــاده 180 قانون 
آئین دادرســی دادگاه عمومی و انقلاب در امور کیفری به آقای حســین حق شــناس 
مجهول المکان ابلاغ می شــود که در خصوص شکایت شبکه دامپزشکی شهرکرد علیه 
شــما دائر بر تهدید علیه بهداشــت عمومی جهت دفاع در مورد اتهام وارده در تاریخ 
1395/9/3 ســاعت 12 در شعبه 102 دادگاه کیفری دو شهرکرد حاضر شوید. بدیهی 

است در صورت عدم حضور تصمیم قانونی اتخاذ خواهد شد.
 دفتر شعبه 102 جزایی دادگاه عمومی شهرکرد

تیم ملی فوتبال ایران در آخرین رده بندی جهانی 
فوتبال جایگاه 2۷ جهان را به دســت آورد که برای 
آخرین بار تیم ملی ژاپن حدود ســه سال و نیم پیش 
توانسته بود جایگاه بهتری را در جهان به دست بیاورد.
تیم ملی فوتبال ایران پس از 22 ماه صدرنشینی متوالی 
در فوتبال آسیا بالاخره توانست در رنکینگ جهانی هم صعود 
چشمگیری داشته باشد و به جمع 30 تیم برتر جهان بپیوندد.
شاگردان کارلوس کی روش که در طول 4 سال گذشته مقابل 
تیم های آسیایی در هیچ بازی رسمی شکست نخورده اند و با 
توجه به همین موضوع توانسته اند رتبه نخست آسیا را کسب 
کنند، در رده بندی ماه اکتبــر میلادی در جایگاه 27 جهان 

قرار گرفتند.
در حالی ایران رتبه 27 جهان را در اختیار دارد که دیگر 
تیم های آسیایی در جایگاه هایی پایین تر از رتبه 40 هستند و 
تیم ملی توانسته فاصله نسبتا خوبی را با این تیم ها ایجاد کند. 

آخرین تیم آســیایی که توانسته بود رتبه ای بهتر از 27 را در 
رده بندی جهانی به دســت بیاورد ژاپن است که سه سال و 8 
ماه پیش )مارچ 2013( در جایگاه 26 جهان قرار گرفته بود.

البته بدترین رتبه تیم ملی در دوره  کی روش هم به همان 
دوران برمی گردد که تیم ملی در ســال 2013 به مدت یک 
ماه در جایگاه پنجم آســیا قرار گرفته بود. تیم ملی می تواند 
بــا ادامه روند فعلی و انجام 6 بازی رســمی در انتخابی جام 
جهانی و چند بازی دوستانه ، رتبه خود را در رده بندی جهانی 

ارتقا ببخشد.
نکته قابل توجه، لغو دیدار دوســتانه تیم ملی در آستانه 
فیفــا دی مقابل تایلند و عراق اســت و احتمــالا تیم ملی 
نمی توانــد در این روز بازی دوســتانه ای را برگــزار کند. در 
صورت وقوع این اتفاق و انجام بازی های دوستانه توسط دیگر 
تیم های ملی، احتمالا شاگردان کی روش رتبه 27 جهان را از 

دست می دهند.

5 نفر از 42 بازنشسته حقوق گرفتند

تبعیض عجیب در فدراسیون فوتبال

مدیرعامل شرکت توسعه تاکید کرد

هزینه 80 میلیاردی برای ساخت طبقه دوم ورزشگاه نقش جهان
مدیرعامل شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور می گوید ساخت 

طبقه دوم ورزشگاه نقش جهان نزدیک به 80 میلیارد تومان هزینه داشت.
*ســه پروژه  صندلی گذاری مجموعه ورزشــی آزادی، افتتاح استادیوم نقش 
جهان اصفهان و همچنین زمین چمن یادگار امام )ره( که به عنوان ســه اولویت 
اصلی شــرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشــی کشور بود به اتمام رسیده است. 
سایر پروژه ها نیز در حال انجام است. البته برخی از پروژه ها هستند به مانند انتقال 
تاسیس ساختمان فدراســیون های ورزشی و ورزشگاه شهیدشیرودی که در حال 

پیگیری روند کار این دو پروژه  نیز هستیم. 
*در حال  حاضر کار سازه فلزی ورزشگاه نقش جهان اصفهان به اتمام رسیده 
اســت و برای ایمنی هر چه  بیشــتر در حال تست ســازه فلزی هستیم و بعد از 
اطمینان خاطر از ایمنی چادرها را نصب خواهیم کرد. 30 هزار متر چادر نیاز است 
که 10 هزار متر آن در آزادی موجود است و مابقی نیز وارد خواهد شد. زمین چمن 

تقریبا از اردیبهشت ماه آماده است. 
*کمتــر از یک هفته  دیگــر با حضور جهانگیری، معــاون اول رئیس جمهور، 

ورزشگاه نقش جهان بهره برداری و افتتاح خواهد شد.
*برای اتمام اســتادیوم نقش جهان اصفهان در حال  حاضر 65 میلیارد تومان 
هزینــه کرده ایم که برآورد می کنیم تا پایان اتمام کار با طلب هایی که به پیمانکار 

داریم به 15 میلیارد تومان دیگر نیاز داریم. 
*مجموعه ورزشــی شهید شیرودی در حال  حاضر برای ساخت دوباره نیاز به 
سه هزار تا چهار هزار میلیارد تومان بودجه دارد تا مجددا این مجموعه ساخته شود. 

به  هر حال در حال  حاضر امکان بازسازی این پروژه  وجود ندارد. 
*ســال گذشته برای ایمن ســازی خطوط انتقال پیست اسکی شمشک یک 
میلیارد و 800 میلیون هزینه کردیم. امسال هم تا الان 400 میلیون برای بازسازی 
و استانداردسازی خطوط هزینه شده است اما نمی دانم چرا سه هفته پیش شمشک 
پلمب شد؟ ما در حال انجام کار بودیم و فکر می کنم پلمب شمشک فنی نبود بلکه 
از روی لج و لجبازی انجام شــده است. اگر سازمان استانداردسازی همراهی نکند 
قطعا امســال این پیست را نخواهیم داشــت. در پیست اسکی دیزین هم کارهای 
استانداردسازی انجام شده است، تا الان 600 میلیون تومان هزینه شده است، اما 
اگر بخواهیم خطوط را به طور کامل عوض کنیم هزینه زیادی لازم است، امیدواریم 

دیزین را بتوانیم به حداکثر ایمنی برسانیم تا دوستان از آن استفاده کنند.

حضور ۲۲ ماهه تیم ملی فوتبال ایران بر بام قاره کهن 

نیروی انتظامی و آمبولانس در سالن نبود!

درگیری شدید در حاشیه رقابت های کشتی

با توجه به این که مقام معظم رهبری، ســال ۹5 
نام گذاری  اقدام و عمل  اقتصاد مقاومتی،  را ســال 
کرده اند، انتظار می رود در باشــگاه های ورزشــی 
به خصوص باشــگاه های دولتی توجه ویژه ای به این 

موضوع شود. 
مقام معظم رهبری، سال 95 را سال اقتصاد مقاومتی، 
اقدام و عمل نام گذاری کردند و به همه دســتگاها دستور 
دادند برنامه های خود را براســاس اقتصاد مقاومتی تدوین 
و اجرایــی کنند. وقتی بــه این موضــوع و البته عملکرد 
باشگاه های ورزشــی نگاه می کنیم، متوجه می شویم برای 
برخی از باشگاه ها همچون پرسپولیس که یک باشگاه دولتی 
محسوب می شود، اقتصاد مقاومتی در حد شعار باقی مانده و 

رنگ اقدام و عمل به خود نگرفته است.
علی اکبر طاهری که 493 روز از دوره دوم سرپرستی اش 
در باشگاه پرسپولیس می گذرد ظهر دیروز روی خط شبکه 
ورزش آمد تا به عنوان مدیر یکی از باشگاه های دولتی درباره 
عملکرد باشگاه تحت مدیریتش، در موضوع اقتصاد مقاومتی 
صحبت کنــد. او در اظهاراتی جالب عنــوان کرد مدیران 
باشــگاه ها باید نگاهی درآمدزا داشته باشــند و هزینه گرا 
نباشند. البته سرپرست پرســپولیس در بخش های بعدی 
صحبت هایش هم به راه های درآمدزایی که در پیش گرفته 
اشــاره کرد اما نگفت، باشــگاه بزرگ پرسپولیس در بحث 

اقتصاد مقاومتی چه اقدام و عملی انجام داده است؟
اینکــه طاهری صحبت از درآمدزایی می کند، مســاله 
جدیدی نیســت. پیش از این هم مدیران قبلی باشــگاه، با 
روش های مختلفی از جمله جذب اسپانسر و انجام کارهای 
اقتصادی، درآمدهایی را برای تامین هزینه های باشــگاه به 

دســت آورده بودند. شــاید تنها تفاوت مدیر این روزهای 
پرســپولیس با مدیران سابق در این باشــد که او با کمک 
گرفتن از هواداران و اســتفاده از سیستم های هواداری، در 
مقطعی درآمد قابل توجهی را به حساب باشگاه واریز کرد، تا 
دیگر پرسپولیس چشم به جیب وزارت ورزش نداشته باشد.
اینکه باشگاه پرســپولیس بعد از سال ها به خودکفایی 
برســد و به کمک وزارت ورزش نیازی نداشته باشد مسئله 
مهم و قابل تقدیری است اما نکته مهمی که مطرح می شود 
این اســت که پول حاصل از درآمدزایــی که چه از طریق 
هواداران باشد و چه از طریق اسپانسر، بیت المال محسوب 
شده و باید در خرج کردن آن دقت لازم را داشته باشند و به 

نوعی بحث اقتصاد مقاومتی را در آن جدی گرفت. 
حال سوالی که مطرح می شود این است که در باشگاه 
دولتی پرسپولیس که مدیریتش از اقتصاد مقاومتی صحبت 
می کنــد، چقدر اقتصاد مقاومتی رنگ اقدام و عمل به خود 

گرفته است؟
اگــر به جذب بازیکن کــه مهم ترین بخش هزینه های 
باشــگاه را در برمی گیرد بپردازیــم، می بینیم در این فصل 
پرسپولیس سه بازیکن خارجی جذب کرده که با هزینه های 
جانبی حــدود یک میلیون و 200 هــزار دلار هزینه را به 
باشگاه پرسپولیس تحمیل کرده است. بازیکنانی که هر سه 
آنها جمعاً یک نیمه برای پرســپولیس بازی نکرده اند. این 

یعنی این که باشــگاه در سال اقتصاد مقاومتی که خیلی از 
اقشار مختلف مردم با مشکل مالی مواجه اند، از قبل کمک 
هواداران به باشگاه 4 میلیارد و 200 میلیون تومان را صرف 

بازیکنانی کرده که هیچ حاصلی برای تیم نداشته اند.
در واکنش به این موضوع، طاهری سرپرســت باشگاه 
پرسپولیس گفت: بحث جذب بازیکن در باشگاه پرسپولیس 
یک فرایند دارد. ما طبق نیازهایمان که در چه پســت هایی 
ضعف داریــم، اقدام به جذب بازیکن می کنیم. حتی گاهی 
اوقات برخی از بازیکنان که با ما قرارداد دارند می بینیم که 

به آنها نیاز نداریم و قراردادشان را فسخ می کنیم. 
سفرهای بیهوده برخی از کارمندان

البتــه این یک نمونه از هزینه های کلان باشــگاه برای 
هیچ بوده اســت. در این میان می توان به سفرهای بیهوده 
خیلی از کارمندان باشــگاه همراه با تیم و البته جذب چند 
بازیکن ایرانی دیگر هم اشــاره کرد که یک دقیقه هم بازی 
نکرده اند. شــاید در این میان مدیران باشگاه بگویند نتیجه 
هزینه های ما صدرنشینی تیم در لیگ بوده است. در پاسخ 
باید یادآوری کرد فصل گذشته استقلال تهران حدود بیست 
هفته صدرنشین لیگ بود و در نهایت تیمی قهرمان شد که 

حدود 8 میلیارد هزینه کرده بود.
در باشگاهی که مدیرانش در مصاحبه های خود صحبت 
از سال اقتصاد مقاومتی می کنند، انتظار می رود طوری عمل 
شود که »اقدام و عمل« در همه کارهای باشگاه دیده شود. 
شاید اگر تا به امروز اقدام و عمل در بحث اقتصاد مقاومتی 
جدی تر گرفته می شــد، امروز باشــگاه بزرگ پرسپولیس 
وضعیــت بهتری از نظر مالی داشــت و اینگونه نبود که 9 

هفته به بازیکنانش پولی ندهد.

اقتصاد مقاومتی در پرسپولیس؛ از حرف تا عمل 

جذب 3 بازیکن نیمکت نشین خارجی با بیش از 4 میلیارد تومان هزینه!
کاظمی از سیاه جامگان جدا شد

فرهاد کاظمی به دلیل مشــکلات مالی در ســیاه جامــگان از این تیم جدا 
شــد.وجود مشکلات مالی فراوان در سیاه جامگان مشــهد و ناتوانی مدیران این 
باشــگاه خصوصی در پرداخــت مطالبات بازیکنان و کادرفنی باعث شــد فرهاد 
کاظمی از هدایت این تیم کناره گیری کند.کاظمی در نشســت خبری با سپاهان 
عنوان کرده بود که نه تنها پولی را از این باشــگاه دریافت نکرده بلکه برای حل 
مشکل بازیکنان این تیم مبلغی را هم از جیب خود هزینه کرده است. کاظمی بعد 
از شروع لیگ پانزدهم به این تیم پیوست و توانست در آخرین روز لیگ برتر سیاه 

جامگان را از سقوط به لیگ دسته یک نجات دهد.
بررسی برنامه های تیم ملی توسط ساکت و کی روش

رئیس ســازمان تیم های ملی در ادامه دربــاره برنامه های تدارکاتی تیم ملی 
فوتبال بزرگسالان گفت: با توجه به فوت پادشاه تایلند، برنامه های تیم ملی برای 
قبل از دیدار برابر سوریه دچار تغییر و تحول شد. کارلوس کی  روش در این مدت 
ارزیابی میدانی خوبی را در مالزی برای برنامه های تیم ملی قبل از دیدار با سوریه 
انجام داده و برنامه های دیگری را جایگزین کرده اســت که فردا )سه شــنبه( در 
جلســه ای که با رئیس فدراسیون و بنده برگزار می کند، آنها را نهایی خواهد کرد. 
محمدرضا ســاکت درخصوص برگزاری اردوهای تدارکاتی پیش از سفر به مالزی 
عنوان کرد: اردوی تیم ملی از دهم آبان و در چند مرحله برگزار خواهد شد. مرحله 
اول اردوی تدارکاتــی بدون حضور بازیکنانی که در جام حذفی مســابقه دارند، 
مرحله دوم با حضور بازیکنانی که مسابقات جام حذفی را پشت سر گذاشته اند و 
مرحله سوم حضور بازیکنان لژیونر است که به تیم ملی ملحق می شوند. جزئیات 
برنامه اردویی پس از جلسه فوق، متعاقباً اعلام خواهد شد. رئیس سازمان تیم های 
ملــی از حضور نماینده ویژه فیفــا و AFC در تهران خبر داد و گفت: در ارتباط با 
رایزنی هایی که فدراســیون فوتبال انجام داده، دو نماینده ویژه فدراسیون جهانی 
فوتبال و کنفدراسیون فوتبال آسیا دهم آبان به تهران خواهند آمد و ضمن بازدید 
از تمرینات تیم های  زیر 14 و 16 سال، در جلساتی که با حضور رئیس، دبیرکل، 
رئیس ســازمان تیم های ملی و نایب رئیس اول فدراسیون و کمیته بانوان برگزار 
می شــود، شرکت داشته باشند تا به بررســی در خصوص ظرفیت های آموزشی، 

علمی فیفا برای ارتقای ورزش بانوان بپردازیم.
کناره گیری رویانیان از هیئت مدیره باشگاه سیاه جامگان

رئیس هیئت مدیره باشــگاه ســیاه جامگان از ســمت خود در این باشــگاه 
کناره گیری کرد.مشکلات مالی باشگاه سیاه جامگان و تغییر مالکیت احتمالی این 
باشگاه باعث شد محمد رویانیان تصمیم بگیرد همکاری اش را با باشگاه مشهدی 
ادامه ندهد. مدیرعامل پیشــین باشگاه پرســپولیس اخیراً به عنوان رئیس هیئت 
مدیره باشگاه سیاه جامگان در این باشگاه فعالیت خود را آغاز کرده بود، اما از ادامه 

کارش انصراف داد. محمد رویانیان دیروز این خبر را تأیید کرد.
طلب 6 میلیون دلاری فدراسیون فوتبال ایران از AFC و فیفا 

رئیس فدراســیون فوتبال در مجمع عمومی هیئت فوتبال فارس با اشاره به 
اینکه معتقدیم نباید برخی از ســامانه ها ایجاد و پول های آنچنانی از آن برداشت 
شــود اظهار داشــت: تنها در یک دربی پایتخت 14 میلیــارد تومان نصیب یک 
سامانه شد که از آنها شکایت کردیم. مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره 
به مطالب منتشــر شده در برخی رسانه ها در مورد وضعیت مالی این فدراسیون، 
گفت: فوتبال اگر سامانه ای مناسب در مسائل مالی نداشته باشد چرخش به خوبی 
نچرخیده و اگر همین حقوق به رســمیت شناخته شده و پرداخت شود، اداره آن 
به خوبی امکان پذیر است.تاج با بیان اینکه فدراسیون فوتبال ایران 6 میلیون دلار 
ازAFC و فیفا طلبکار اســت، گفت: همه راه ها را رفته ایم و به شکل های مختلف 
موضوع را دنبال کرده ایم اما به نتیجه مناســب نرســیده ایم اگرچه در یک مورد 

مسائل شاید تا هفته آینده به نتیجه های مطلوبی برسد.
جام جهانی ۲0۲۲ باز هم قربانی گرفت

یک کارگر دیگر هم هنگام ســاخت و آماده ســازی ورزشگاه های قطر برای 
جام جهانی از دنیا رفت.در حالی که در ماه های گذشته کارگران زیادی در هنگام 
ساخت ورزشگاه میزبان جام جهانی قطر درگذشتند، حادثه دیگری در این کشور 
رخ داد و یکی از کارگران در هنگام ساخت ورزشگاه در کشور قطر جان خود را از 
دست داد. این حادثه در ورزشگاه الوکره رخ داد و مسئولان قطری در حال بررسی 
پرونده هســتند. نزدیک به پنج هزار کارگر هندی، بنگلادشی و نپالی در قطر در 
حال ســاخت ورزشگاه های این کشور برای میزبانی جام جهانی 2022 هستند و 
از وضعیت خوبی نیز برخوردار نیستند. کارگران ساخت ورزشگاه در قطر شرایط 
بســیار بدی دارند و این موضوع صدای سازمان های جهانی را در آورده و خیلی ها 

خواستار تعطیلی کار و توضیح دولت قطر درباره وضعیت کارگران شدند.
انتقاد خوردبین به خاطر تعطیلات پی در پی لیگ

 سرپرســت تیم فوتبال پرســپولیس گفت: تعطیلات لیگ به فوتبال ضربه 
می زنــد و بازیکنان چه گناهی کرده انــد که این قدر بدنســازی کنند؟ محمود 
خوردبین درباره اتفاقات ســکوهای اهواز هم اظهار داشت: در جلسه قبل از بازی 
من این اتفاقات را گوشزد کردم، اما وقتی مربی حریف آن صحبت های حاشیه ای 
را قبل از بازی انجام داد، جو خراب شــد. وی در مورد اینکه خوزستانی ها مدعی 
شده اند اتفاقات رخ داده به خاطر محمد فنایی ناظر مسابقه بوده، گفت: او ناظر و 
کنترل کننده بازی بود و این حرف ها صحت ندارد. خود مسئولان خوزستان قرار 
بود امکانات جانبی به ما بدهند، اما این طور نشــد و  حتی برای ما اســکورت هم 
نگرفته بودند چون تیمشان نتیجه نگرفته بود و ناراحت بودند. خوردبین در مورد 
تعطیلات لیگ هم تصریح کرد: این تعطیــلات به تیم ها ضربه می زند. بازیکنان 
مگر گناه کرده اند که این قدر بدنســازی کنند؟ وی درباره اینکه گفته می شــود 
سرخ پوشان به اردو خواهند رفت، گفت: هنوز اردو قطعی نشده اما به اردو خواهیم 
رفت ، این مســئله هم ربطی به دعوت ملی پوشان ما به تیم ملی ندارد، چون آنها 

خودشان به اردو می روند.
 صعود خونه  به  خونه به صدر جدول با پیروزی در دربی مازندران

تیم خونــه به خونه با پیروزی در دربی اســتان مازندران، به صدر جدول 
رده بندی راه یافت. هفته یازدهم لیگ دســته اول فوتبال، دیروز برگزار شــد 
که در مهم ترین دیدار، تیم خونه  به  خونه بابل در قائمشهر با نتیجه 2 بر یک، 
نســاجی را شکست داد. محمد عباس زاده در دقیقه 49 برای نساجی و محمد 
غلامی در دقیقه 58 و ســیدجلال رافخایی در دقیقه 89 برای خونه  به  خونه 
گلزنی کردند. با این نتیجه و با توجه به توقف سپیدرود و اکسین، خونه  به  خونه 
با 22 امتیاز و تفاضل گل بهتر نسبت به سپیدرود، به صدر جدول صعود کرد.

مس کرمان با نتیجه 2 بر صفر فولاد یزد را از پیش رو برداشــت تا نخســتین 
شکست به این تیم را پس از آمدن محمود امیری روی نیمکت فولاد، تحمیل 
کند. راه آهن در تهران، ســپیدرود رشــت را با نتیجه صفر - صفر متوقف کرد. 
ســپیدرود با این تساوی صدر جدول را از دست داد و به رتبه دوم سقوط کرد. 
جدال مربیان باسابقه فوتبال کشورمان با پیروزی محمد مایلی کهن همراه بود. 
ملوان انزلی با یک گل، بادران تهران را با شکســت بدرقه کرد که پوریا غلامی 
در دقیقه 87، دروازه شــاگردان اکبر میثاقیان را گشــود. با این برد، ملوانان با 
21 امتیاز به جایگاه چهارم جدول صعود کردند. فجرسپاســی شیراز در خانه 
خود مقابل خیبر خرم آباد با تک گل سیدحسین حسینی در دقیقه 90 شکست 
خورد و در رده هفدهم جدول باقی ماند. گل گهر ســیرجان پس از دو شکست 
پیاپی مقابل بادران و مس رفسنجان، بالاخره طعم پیروزی را چشید و با نتیجه 
پرگل 4 بر صفر از ســد استقلال اهواز رده هجدهمی گذشت. اکسین البرز هم 
با تساوی یک - یک مقابل میهمان رده شانزدهمی خود یعنی مس رفسنجان 
متوقف شــد. مجید ترکاشــوند در دقیقه 9 برای اکسین و امیر خدامرادی در 
دقیقه 26 برای تیم رفســنجان گل زدند. این ســومین دیدار پیاپی است که 

البرزی ها نمی توانند پیروز شوند.

در جریان درگیری شــدید میان تماشاگران در رقابت های کشتی استان البرز، سه نفر زخمی شدند و به 
اموال سالن کشتی نیز خسارت جدی وارد شد.

جواد نورمحمدی سرپرست هیئت کشتی استان البرز درباره حادثه رخ داده در جریان مسابقه های کشتی استان البرز 
و درگیری شدید میان تماشاگران حاضر در سالن که به پرتاب صندلی های بی شمار به سوی یکدیگر منجر شد، اظهار کرد: 
ساعت 16:30 جمعه بر اثر درگیری میان دو فرد سابقه دار که در میان تماشاگران نشسته بودند، متاسفانه تماشاگران دیگر 
حاضر در سالن نیز به هواخواهی از همشهریان خود وارد این معرکه می شوند و درگیری شدیدی میان تماشاگران حاضر در 
سالن رخ می دهد که با پرتاب صندلی از سوی دو گروه و زخمی شدن سه نفر ختم می شود.سرپرست هیئت کشتی استان 
البرز افزود: سالن مسابقه ها شرایط استاندارد برگزاری مسابقه ها را ندارد و هیچ مانعی بین سالن و سکوی تماشاگران نیست 
به همین دلیل تماشاگران به سمت تشک هجوم آوردند و درگیری به داخل سالن مسابقه کشیده شد. البته کل درگیری 
در مجموعه زمانی در حدود 3 دقیقه طول کشید اما پس از آرام شدن اوضاع و جمع آوری شیشه های شکسته و صندلی، 
نیم ساعت در برگزاری مسابقه ها وقفه به وجود آمد اما پس از آن مسابقه ها از سر گرفته شد.وی با بیان اینکه دو نفر اصلی 
این درگیری از ســالن مسابقه ها متواری شدند، گفت: اسامی این افراد و آدرس آنها در اختیار عوامل نیروی انتظامی قرار 
گرفت تا نسبت به دستگیری شان اقدام کنند.نورمحمدی در پاسخ به این سؤال که آیا آمبولانس در محل مسابقه ها حضور 
داشت تا نسبت به انتقال مجروحان به بیمارستان اقدام کند، خاطرنشان کرد: دکتر در سالن حضور داشت اما آمبولانس 
نبود! سرپرست هیئت کشتی استان البرز درباره حضور عوامل انتظامی در جریان مسابقه ها نیز اظهار کرد: عوامل نیروی 
انتظامی پس از درگیری در محل مســابقه حاضر شــدند و با عاملان این درگیری برخورد کردند. البته 8 تن از ماموران 

حراست اداره کل ورزش و جوانان مسئولیت ایجاد نظم در سالن مسابقه ها را بر عهده داشتند.

سرمربی تیم ملی کشــتی آزاد بیمه رازی با بیان 
اینکه برگزاری چنین لیگی در شأن کشتی ایران نیست، 

گفت: نام این مسابقات را نمی توان لیگ گذاشت.
غلامرضا محمدی پــس از قهرمانی بیمــه رازی در لیگ 
کشــتی آزاد اظهار کرد: در مجموع می توانســتیم بهتر باشیم 
و با نتیجه ای درخشــان تر به قهرمانی برســیم. به خصوص در 
اوزان 61 و 97 کیلوگرم کشــتی گیرانمان نتوانستند انتظارات 
ما برآورده کنند و اصلا خوب کشــتی نگرفتند اما در مجموع از 
نتیجه قهرمانی در لیگ راضی هستم و خوشحالم که توانستیم 
برای سومین ســال متوالی قهرمان شویم. محمدی در ارزیابی 
خود از ادامه برگزاری مســابقات لیگ کشــتی به این سبک و 
ســیاق که با انتقاد بسیاری از کارشناسان مواجه شده است نیز 

گفت: نمی توان نام این مســابقات را لیگ گذاشــت. برگزاری 
لیگ کشتی با این شیوه به هیچ وجه در شأن کشتی ما نیست. 
قطعا می توانیم مانند گذشته و با شیوه های بهتر باعث جذابیت 
هر چه بیشتر مســابقات لیگ شویم. سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد نوجوانان افزود: لیگ بدون تماشــاگر اصلا جذابیتی ندارد 
و حساسیت مســابقات می تواند تماشاگران را به سالن بکشاند 
کما اینکه دیدید با حساس شدن دیدار پایانی، تماشاگران با شور 
و شوق خاصی مســابقات را دنبال می کردند. لیگ یعنی دیدار 
رفت و برگشت و میهمان و میزبان بودن. امیدوارم با برنامه ریزی 
بهتر شاهد جذاب  شــدن این رقابت ها باشیم. البته فدراسیون 
کشتی قرار است در این راستا گام بردارد تا با برنامه ریزی بهتری 

در جهت بهبود این شرایط و جذب حامیان مالی اقدام کنند.

تیم های حاضر در فصل جدید لیگ برتر بسکتبال 
بازیکنان جدیدی به خدمت گرفتند.

لیگ برتر بســکتبال ششم آبان شــروع می شود و تیم ها 
در حال تکمیل ترکیب خود هســتند. برخی تیم ها بازیکنان 
خارجــی خود را جذب می کنند و برخــی دیگر نیز از نفرات 

باقی مانده یارگیری می کنند.
 در تازه ترین نقل و انتقلات بازیکنان ایرانی بابک نظافت 
بسکتبالیست کهنه کار ایران بعد از پایان کارش در شهرداری 
گرگان به تیم لوله آ.اس شــیراز پیوسته و این فصل را با این 

تیم پشت  سر خواهد گذاشت. تیم هایی همچون دانشگاه  آزاد 
و شیمیدر نیز اخیراً بازیکنان خارجی جذب کرده اند. شیمیدر 
تهــران بعد از به خدمت گرفتن پاویلاس کوکیناس نیکولاس 
کاوینگتــون آمریکایی را جذب کرده که در پســت یک بازی 
خواهد کرد. دانشگاهی ها هم دو بازیکن خارجی خود را جذب 

کرده و قراردادشان قطعی شده  است. 
جــوزف جونز بازیکن پســت چهار و پنــج و جان ادوارد 
پرینس فوروارد 203 ســانتی متری را به خدمت گرفته که هر 

دو آمریکایی هستند.

دور جدید تمرینات تیم ملی با هفت تکواندوکار 
از میان ۱5 تکواندوکار دعوت شــده به میزبانی خانه 

تکواندو آغاز شد.
براساس اعلام فدراسیون جهانی تکواندو مسابقات فینال 
جایزه بــزرگ )گرندپری( 2016 تاریــخ 19 و 20 آذرماه و 
بیستمین دوره مسابقات جام جهانی تکواندو در روزهای 22 
و 23 آذر ماه در شــهر »باکو« آذربایجان برگزار خواهد شد. 
بر همین اســاس فدراسیون تکواندو با ابقا سرمربی تیم ملی 
و انتخاب هادی افشــار به عنوان مربی بدنساز، 15 تکواندو 
را به اولین اردوی آماده ســازی دعوت کــرد. این اردو طبق 
اعلام قبلی فدراســیون روز شنبه در محل خانه تکواندو آغاز 
شــد. از میان 15 تکواندوکاری که به این اردو دعوت شــده 
بودند آرمین هادی پور، ابوالفضل یعقوبی، بهنام اسبقی، سعید 
رجبی، حســین قربان زاده، فرشید شــفیع خانی و سیاوش 

فخرایی به اولین تمرین رفتند. 
حمیدرضا بیات، مرتضی شــیری، مهــدی خدابخش، 
پوریا عرفانیان، ســجاد مردانی، مســعود حجی زواره، فرزان 
عاشورزاده و امید عمیدی هشــت تکواندوکار غایب تمرین 
روز نخســت تیم ملی بودند. از ســوی دیگر شنیده می شود 
کادر فنی تیم ملی با انتخاب یک مربی دیگر کامل می شود. 
بیــژن مقانلو در تلاش اســت با مهدی بی بــاک برای تداوم 
همکاری مذاکره کند، ولی گویا بی باک در دسترس نیست و 
سرمربی تیم ملی به دنبال گزینه دیگری رفته است. علیرضا 
نصرآزادانی عضو پیشــین تیم ملی که مدال طلای جهان را 
در کارنامه دارد و در لیگ هم مربیگری نمی کند به احتمال 
فراوان جایگزین بی باک در کادر فنی تیم ملی خواهد شــد. 
تیم ملی تکواندو در مســابقات جــام جهانی و مرحله نهایی 

جایزه بزرگ به میدان خواهد رفت.

در فاصله 4۰ روز مانده تا مسابقات سلاح های بادی 
قهرمانی آسیا در تهران، هنوز هم تکلیف سرمربی تیم 

ملی تفنگ مشخص نشده است.
با پایان المپیک، قرار داد لازلو ســوچک سرمربی مجاری 
تیــم ملی تفنگ نیز به پایان رســید. تیراندازان تفنگ که در 
المپیک با حضــور در دو فینال نتایج قابل قبولی به دســت 
آوردند حالا برای حضور در قهرمانی آســیا بدون مربی به کار 
خــود ادامه می دهند. لازلو بعد از المپیک ریو با بی مهری های 
فدراسیون تیراندازی کوله بار سفر بست و راهی کشورش شد. 

در حالی که ایران میزبان قهرمانی ســلاح های بادی آسیا در 
آذر ماه اســت، با رفتن لازلو هنوز هم تکلیف ســرمربی تیم 
ملی تفنگ مشخص نشده است. مســئولان فدراسیون اعلام 
کرده اند که قرارداد پاره وقت با لازلو می بندند اما در مقابل لازلو 
نیز اعلام کرده اگر بدهی هایش پرداخت نشود قراردادش را با 
ایران تمدید نمی کند. کش و قوس های فدراسیون تیراندازی 
برای انتخاب مربی تیم ملی در فاصله 40 روز مانده تا قهرمانی 
آسیا تمامی ندارد. فدراسیون گزینه جدیدی نیز برای هدایت 

تیم معرفی نکرده و بیشتر روی بازگشت لازلو پافشاری دارد.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری ایران گفت: سعید علی حسینی با توجه به زمان محرومیت و همچنین قوانین 
بین المللی می تواند از سال آینده به جمع اردونشینان اضافه شود.

ســجاد انوشیروانی اظهار داشت: دوران محرومیت سعیدعلی حســینی اواسط سال آینده به اتمام می رسد و با توجه به 
اینکه او طبق قانون تا 6 ماه قبل از پایان محرومیت نمی تواند به جمع اردونشینان ملحق شود، فعلا باید به صورت اختصاصی 

و خارج از اردو به تمریناتش ادامه دهد.
وی تصریح کرد: البته این بدان معنا نیست که ما هیچ اطلاعی از روند تمرینات او نداریم، بلکه روند تمرینات علی حسینی 

را همچنان زیر نظر داریم تا زمانی که او بتواند طبق قانون به جمع اردونشینان ملحق شود. 
سرمربی تیم ملی وزنه برداری ایران با اشاره به اینکه تغییر زمان و مکان رقابت های جهانی سال آینده، فرصت ارزشمندی 
به علی حســینی داد، گفت: طبق زمان و مکان قبلی رقابت های جهانی، او همچنان چند روز از محرومیتش باقی می ماند و 
نمی توانست در این میدان بزرگ حضور یابد، اما تغییر میزبان و همچنین تعویق در زمان رقابت های جهانی باعث شد، علی 

حسینی با پایان محرومیت، فرصت خوبی برای حضور در مسابقات به دست آورد. 
انوشــیروانی افزود: بدین ترتیب او انگیزه و روحیه دوچندانی برای بازگشــت به میدان پیدا کرد و امیدواریم بتواند طبق 
برنامه های تمرینی به اوج آمادگی خود برسد. البته هنوز نمی توان در خصوص رکوردهای تمرینات او نظر داد و باید همچنان 

منتظر باشیم تا شرایط حضور او در اردوی تیم ملی به وجود آید.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: نخســت اردوی تیم ملی از اوایل آذر با توجه به برنامه  ما برای  بازی های آسیایی 2018 
و همچنین پشتوانه ســازی تا المپیک 2020 آغاز خواهد شــد که قرار اســت 14 وزنه بردار از رده سنی جوانان نیز به همراه 

وزنه برداران المپیکی در اردو حضور یابند.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری اعلام کرد

علی حسینی از سال بعد اردونشین خواهد شد 

انتقاد محمدی از شکل برگزاری لیگ کشتی

نقل و انتقالات جدید در لیگ بسکتبال 

بلاتکلیفی »تیرانداز« ها در فاصله 4۰ روز مانده تا قهرمانی آسیا 

آغاز تمرینات تیم ملی تکواندو با 8 غایب 


